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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Helene Hellmark Knutsson (S)

2017/18:318 Den nya läkarutbildningen

I april 2015 skickade regeringen ut betänkandet För framtidens hälsa – en ny 
läkarutbildning (SOU 2013:15) på remiss. Några månader efter remisstidens 
slut publicerade tidningen Dagens Medicin (25 november 2017) en artikel av 
ministern för högre utbildning och forskning, i vilken statsrådet Helene 
Hellmark Knutsson klargör att ”läkarutbildningen måste beredas mer”. Frågan 
är bara hur mycket mer och hur mycket längre. De som undrar är dessutom fler 
än undertecknad. Jag har mötts av frågan om när den nya läkarutbildningen ska 
starta, av alltifrån ansvariga på läkarprogram till personer som är väl förankrade 
i vårdsektorn. 

Med hänvisning till ovan vill jag därför fråga statsrådet Helene Hellmark 
Knutsson:

 

När förväntar sig statsrådet att en ny läkarutbildning kommer att kunna starta?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-11-23
Besvaras senast
2017-11-29 kl. 12.00


